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اماکن تاریخی هرمزگان شرایط خوبی 
ندارند

محمد محســنی در پاسخ به این پرسش که چرا استان 
هرمزگان با این همه ظرفیت های بالقوه گردشــگری 
به جایگاه واقعی خود، دســت نیافته است، اظهار کرد: 
گردشــگری به صورت علمــی و روش های متداول 
دنیا، در ایران تجربه نشــده است این شاید برمی گردد 
به سال های قبل که به صورت کاربردی و اجرایی روی 
مقوله گردشگری کار نشده و اگر هم می بینیم هرمزگان 
و ایران ســهم واقعی خود را از بازار و صنعت پردرآمد 

گردشگری نگرفته از این حیث است.
مدیرکل میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
اســتان هرمزگان در خصوص برنامه و اهداف خود 
برای رسیدن هرمزگان به جایگاهی که مستحق آن در 
حوزه گردشــگری گفت: هرمزگان با توجه به شرایط 
جغرافیایی و نقطه استراتژیکی که دارد و به لحاظ قرار 
گرفتن در نقطه تلاقی ســه آب مهم؛ آب های همیشه 
نیلگون خلیج فارس، آب های دریای عمان و همچنین 
از شــرق اســتان، اتصال به آب های اقیانوس هند، در 
ایران بی نظیر اســت و هیچ استانی در ایران نداریم که 
این وضعیت را داشته باشد، لذا باید بیشتر مورد توجه 

قرار گیرد.
وی با بیان اینکه با توجه به شرایط خاص آب و هوایی 
که چندین ماه کل کشــور را فرا گرفته اســت، استان 
هرمزگان و اســتان های جنوبی بهترین فرصت برای 
امکان و فعالیت گردشــگری را دارند، اظهار کرد:  هر 
حــوزه کاری که می خواهد از وضعیت مطلوب بازار 
حوزه اختصاصی خودش برخوردار باشد باید جامعه 
را مهیا و آماده آن فعالیت کند، ضمن اینکه باید فرهنگ 

آن حوزه را نهادینه و فرهنگ سازی کنیم.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
هرمزگان با اشاره به اینکه مهم ترین مؤلفه ای که در حوزه 
فرهنگ ســازی و ایجاد یک باور در اجتماع تاثیر دارد 
آموزش است، تصریح کرد: می بینیم در دنیا، کشورهای 
مختلف ســهم خودشان یا بیشترین درآمد را از حوزه 
گردشــگری دارند به این جهت است که کشورهای 

مذکور در حوزه آموزش خوب کار کرده اند.
محسنی بابیان اینکه در این کشورها آموزش های لازم به 
محصلان در گذشته ارائه شده و هم اکنون آن محصلان 
مجریان، فعالان و مدیران حوزه گردشــگری هستند، 
خاطرنشــان کرد: پس انتظار هم همین است که موفق 
باشند و درآمد لازم را از حوزه گردشگری داشته باشند.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
هرمزگان ادامه داد: در این راستا اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی هرمزگان یکی از برنامه های 
اصلی خودش را آموزش قرار داده و از جامعه محصلان، 

کار را شروع خواهیم کرد.
وی با اشــاره بــه اینکــه تفاهم نامه ای بــا اداره کل 
آموزش وپرورش اســتان تدوین شده، عنوان کرد: با 
مدیرکل آموزش وپرورش استان هماهنگ کردیم که 
مفادی برای آموزش قابل قبول برای گروه سنی مختلف 

در نظر بگیرد.
محســنی افزود: در همین راســتا مربیان و مروجین 
صنعت گردشــگری و صنایع دستی استان بر اساس 
فرآیند، پروتکل، برنامه و تقویم آموزشی که با اداره کل 
آموزش وپرورش منعقد می شود و بر اساس زمانی که 
اداره کل آموزش وپرورش مشخص می کند، در مراکز 
آموزشی الفبای کار حوزه میراث فرهنگی، گردشگری 

و صنایع دستی را به محصلان آموزش می دهند.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
هرمــزگان با اشــاره بــه اینکــه  اداره ای که بخواهد 
حوزه مأموریتی خــودش را به خوبی دنبال کند، باید 
ســازمان های همکاری را که در سطح استان و کشور 
دارد با حوزه خودش آشنا کند، ادامه داد: باید همکاران، 
ادارات و ارگان های دیگر با حوزه مأموریتی ما آشــنا 
شــوند و بدانند که مقوله گردشگری و کارکرد آن در 

جامعه چیست.
محسنی افزود: در این راستا، برنامه بعدی این اداره کل، 

آموزش کارکنان دولت در ادارات و سازمان ها خواهد 
بود که با هماهنگی های انجام شده این آموزش در بسته 
آموزشی کارکنان لحاظ خواهد شد یعنی به عنوان یک 
ســرفصل آموزشی برای پرونده امور اداری آن ها مؤثر 

خواهد بود.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
هرمــزگان در خصــوص برنامه ها برای شــناخت 

ظرفیت ها و نقاط قوت در حوزه گردشــگری عنوان 
کرد: بعد از مبحث آموزش جامعه، آشــنایی با حوزه 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی است یعنی 
شخصی که بخواهد در این حوزه ها فعالیت بکند باید 

این حوزه ها را ببیند و بشناسد.
وی با اشاره به اینکه ما سندی نداریم که محل و مرجع 
رجوع فعالیت در این سه حوزه باشد، افزود: به صورت 
پراکنــده خیلی از عزیزان زحمت و تلاش کردند، چه 
مدیران قبل، چه ادارات همکار و چه مدیران اســتانی 

تلاش های خیلی زیادی کردند و جای تشکر دارد.
محسنی ادامه داد: ولی به صورت اختصاصی باید یک 
ســند گردشگری برای استان تدوین شود که در قالب 
اطلس جامع گردشگری استان هرمزگان دبیرخانه ای 
را با یک تیم قوی دانشگاهی، افراد فعال و دوستداران 
حوزه گردشــگری و صنایع دستی راه اندازی کردیم و 
اطلاعات و داده های مربوط به اطلس جامع گردشگری 
به زودی بارگذاری خواهیم شد تا هم نیازهای استان در 
سه حوزه میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی را 
احصاء کند و هم مرجعی برای رجوع فعالان و کسانی 
که علاقه مند به فعالیت در این سه حوزه هستند، باشد.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
هرمزگان افزود: در اطلس جامع گردشگری سرانه های 
متفاوت در ســه حوزه احصا می شود به طور مثال نیاز 
استان هرمزگان تا ۱۰ یا ۱۵ سال دیگر در حوزه اقامت 
یا هتل ۵ ســتاره ۱۰ هزار تخت خواب اســت که این 
تعداد با مراجعه شش سرمایه گذار تکمیل خواهد شد.

وی اظهار کرد: بعداز این شــش سرمایه گذار بر اساس 
برنامه ریزی و اطلاعات و داشــته های اســتانی که در 
اطلس جامع است به نفر هفتم اعلام می شود که سرانه 
خالی برای سرمایه گذاری در حوزه اقامت و هتل نداریم 

لذا باید به حوزه های دیگر مراجعه کند.  
محسنی در خصوصی اطلاع گردشگران از فضاهای 
گردشگری و تبدیل روش سنتی به هوشمند محوری 
گفــت: بر اســاس سیاســت های ابلاغــی وزارت 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی مبنی بر 
تغییر روش ارائه خدمات از سنت محوری به هوشمند 
محوری و بر اساس ظرفیت علمی و دانشگاهی استان 
هرمــزگان و مراجعــه به این مراکــز و فعالان حوزه 
گردشــگری و صنایع دســتی و میراث فرهنگی یک 
اپلیکیشــن راهنمای گردشــگری تحت عنوان ارگ 

هرمزگان در دست تدوین است.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 

هرمزگان افزود: کارکرد برنامه مذکور این اســت که 
هرکســی به محض اینکه در مرز جغرافیایی اســتان 
هرمزگان قرار بگیرد و بخواهد وارد اســتان شود یک 
پیامک خوش آمدگویی به آن شــخص ارسال و این 

نرم افزار و اپلیکیشن به وی معرفی می شود.
وی با اشــاره به اینکه اپلیکیشن ارگ هرمزگان شامل 
دو بخش اســت، ادامه داد: یک بخش شامل اطلاعات 
اســت که گردشــگر باید بداند کدام مسیر برود و چه 
شهرســتان و زیرســاخت هایی وجود دارد که شامل 
اطلاعات عمومی و وظیفه حاکمیت است و به تبع آن 
اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی باید 

اطلاع رسانی کند.

محســنی افزود: بخش دوم اپلیکیشن ارگ هرمزگان 
شــامل این است که گردشگر از همان مسیر بخواهد 
خدماتی را خریداری کند مثلاً هتلی را رزرو کند، مسیر 
گردشــگری دریایی را مشخص کند و برای خودش 
بلیــت بخرد و هرکجا بخواهد بــرود می تواند از این 

اپلیکیشن این خدمات را بگیرد.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
هرمزگان در مورد برنامه هایش برای حفظ آثار تاریخی 
استان گفت: اســتان هرمزگان ۳۹۱ اثر تاریخی به نام 
خودش ثبت کرده که شــامل ۲۸۳ اثر غیرمنقول ابنیه 

و امکان است و مابقی آثار ناملموس، طبیعی است.
وی با اشــاره به اینکه اماکن تاریخی هرمزگان شرایط 
خوبی ندارند، اظهــار کرد: چندین قرن از قدمت آثار 
تاریخی می گذرد و شرایط اقلیمی و جغرافیایی استان 
هرمزگان کمک می کند که بیشــتر در شرایط تخریب 

قرار بگیرند.
محسنی افزود: دولت برنامه هایی برای حفظ این آثار 
تاریخی دارد ولی برای مرمت کامل و بهینه سازی اماکن 
و آثار باید به سمت علاقه مندان و سرمایه گذاران بخش 

خصوصی برویم.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
هرمزگان ادامــه داد: اداره کل میراث فرهنگی در قالب 
احیــا و بهره برداری این آمادگــی را دارد که اماکن و 
بناهایی که خود فی النفسه جزء جاذبه های گردشگری 
هستند به محلی برای فعالیت سرمایه گذاران تبدیل کند 
و از سرمایه گذارانی که بخواهند از این مراکز صیانت، 

حفاظت، احیا و بهره برداری کنند، حمایت می کند.
محســنی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به 
اینکه طرحی در دست بررسی است که هنوز در کشور 
اتفاق نیفتاده است، ادامه داد: همان طوری که مساجد، 
مدارس و مراکز بهداشتی ما نیاز به خیرین دارد به نظر 
من آثار تاریخی و تمدن و داشته های فرهنگی و کهن ما 

در استان و کشور نیاز به خیرین دارد.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
هرمزگان با اشاره به اینکه تشکیل مجمع خیرین مرمت 
آثار را درصورتی که با قوانین، مقررات و آیین نامه های 
بالادستی و جاری کشور در تضاد نباشد، دنبال می کنیم، 
افزود: ان شاءالله این طرح را عملی کنیم و قطعاً خیرین 
بســیاری در اســتان هرمزگان داریم که علاقه مند به 
همکاری و کمک در دولت و خواهان این هستند که از 
اماکنی که متعلق به گذشتگان است صیانت و حفاظت 

کنند.

        اقتصــاد کیــش -    مدیــرکل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
استان هرمزگان گفت: چندین قرن از قدمت 
آثار تاریخی می گذرد و شــرایط اقلیمی و 
جغرافیایی استان هرمزگان کمک می کند که 

بیشتر در شرایط تخریب قرار بگیرند.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان هرمزگان:
انحصار در کارخانه های تولید بتن 

شکسته شود

اقتصاد کیش-     اســتاندار هرمزگان با اعلام آمادگی برای اعطای مجوز، تخصیص 
زمین رایگان و تسهیلات جهت احداث کارخانه بتن سازی در بندرعباس به انجمن 

انبوه سازان، گفت: انحصار در کارخانه های تولید بتن )بچینگ( باید شکسته شود.
مهدی دوستی  در نشست با جمعی از انبوه سازان استان هرمزگان ضمن تاکید بر لزوم 
کوتاه کردن فرآیندها در صدور پروانه های ساختمانی، اظهار کرد: همه استان ها زمینه 
را برای آغاز نهضت ملی مسکن مهیا کرده اند اما به دلیل سرمای هوا هنوز بسیاری از 
استان ها ساخت مسکن خود را آغاز نکرده اند و بعد از ایام عید قطعا حجم بالایی از 

احداث مسکن در کشور آغاز خواهد شد.
وی با بیان اینکه با مساعد شدن هوا در نقاط دیگر کشور قطعا بسیاری از کارگران فصلی 
از هرمزگان به استان های دیگر مهاجرت خواهند کرد، عنوان  کرد: هم اکنون فرصت 
طلایی برای آماده سازی و بستن قراردادهای کاری در حوزه مسکن برای هرمزگان است 
و باید از این فرصت استفاده کنیم چرا که با آغاز فصل گرما در هرمزگان و فصل کار 
در نیمه  سردسیر کشور ممکن است در بحث تامین نیروی ساخت و سازها با مشکل 

روبرو باشیم و این امر هزینه های اضافی را به مردم تحمیل کند.
استاندار هرمزگان، با انتقاد از بالابودن قیمت مصالح ساختمانی در استان و با تاکید بر لزوم 
اصلاح و منطقی سازی قیمت های بتن در کارخانه های بچینگ، ادامه داد: بایستی نظارت 
دقیق برروی قیمت بتن زیر بچینگ ها وجود داشته باشد چرا که به نظر می رسد در بحث 
کارخانه های بتن سازی، انحصاری ایجاد شده است و فسادهایی وجود دارد که ضرر آن 
را مردم می بینند بر همین اساس به انجمن انبوه سازان مجوز، زمین رایگان و تسهیلات 

برای احداث بچینگ اعطا می کنیم تا اگر انحصاری هم وجود دارد شکسته شود.
دوستی، بیان  کرد: به نظر می رسد قیمت شن و ماسه در استان با قیمت بالاتری از آنچیزی 
که باید باشــد به مردم و انبوه ســازان تحویل داده می شود و لازم این مسئله به فوریت 

رسیدگی و تعیین و تکلیف شود.
نماینده عالی دولت در اســتان هرمزگان، تصریح  کرد: هم اکنــون در حال راه اندازی 
بزرگترین جایگاه اختصاصی سوخت با حدود ۷۰ نازل در بندرعباس هستیم تا بتوانیم 
معطلی ماشین های ترانزیتی را به حداقل برسانیم از طرفی نیز با توجه به تاثیری که حمل 
و نقل مصالح بر قیمت مسکن استان دارد این آمادگی را داریم که برای ماشین های شن 

و ماسه نیز یک جایگاه اختصاصی احداث کنیم.
در این جلسه مقرر شد نماینده سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی بندرعباس برای 

تسریع در فرآیندهای صدور پروانه در سازمان نظام مهندسی استان مستقر شود.

استاندار هرمزگان: 

پیوست فرهنگی در توسعه صنعتی و 
اقتصادی هرمزگان مغفول مانده است

اقتصاد کیش-   نماینده مردم هرمزگان در 
مجلس گفت: پیوست فرهنگی در توسعه 
صنعتی و اقتصادی هرمزگان مغفول مانده 

است.
احمد مرادی در مراســم تکریم و معارفه 
مدیرکل تبلیغات اســلامی هرمزگان که 
بــا حضور حجت الاســلام قمی رئیس 
ســازمان تبلیغات اسلامی کشور برگزار 
شــد، بیان داشــت: ۳۰ نهاد و دستگاه در 
کشور داریم که مسئولیت سنگین فرهنگی 
کشور رادر اختیار دارند و اینکه چه میزان 
در وظایــف موفق بوده اند خارج از زمان 

این مراسم است.
مرادی عنوان کرد: هرمزگان برای کشور فوق العاده مهم است، گردش مالی در هرمزگان 
بالای ۶۰ هزار میلیارد تومان است، صنایع آلومینیوم بالای ۶۰ درصد تولید دارند، ۷۰ 
درصد صادرات و واردات کشــور در هرمزگان انجام می شــود. آیا با توجه به توسعه 

صنعتی، اقتصادی در حوزه فرهنگی هم عمل کرده است؟ جواب بنده خیر است.
وی اظهارداشت: در حوزه فرهنگی هر چه هزینه کنید عین فایده است. باید حلقه های 
فرهنگی به هم متصل شود و نهادها و دستگاهها با پشتیبانی از یکدیگر یکپارچه تر در 

حوزه های فرهنگی فعالیت کنند.
نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: استان هرمزگان نیاز زیادی 
به توجه مرکزنشینان دارد و در حوزه های فرهنگی و دینی باید امکانات و بودجه بیشتری 
تخصیص داده بود. خانه های عالم یک موضوع جدی و مهم است که لزوم ساخت خانه 

های عالم در روستاها بشدت احساس می شود.

نماینده مردم هرمزگان در مجلس عنوان کرد:

اجرای طرح پزشک خانواده در شهرهای 
بالای ۲۰ هزار نفر جمعیت از سال آینده 

اقتصاد کیش-    معاون وزیر بهداشــت گفت: طرح پزشک خانواده از سال آینده در 
شهرهای بالای ۲۰ هزار نفر جمعیت اجرا می شود. 

دکتر حسین فرشیدی در نشست طرح پزشک خانواده استان هرمزگان، تصریح کرذ: 
طرح پزشک خانواده دستاوردهای مثبتی برای ارتقای سلامت جامعه دارد و با بیماریابی 

به موقع از سوی پزشکان می توان هزینه های سرسام آور درمان را کاهش داد.
وی با بیان اینکه این طرح اکنون در شهرهای زیر ۲۰ هزار نفر جمعیت در حال اجرا 
است، عنوان کرد: این طرح از سال آینده در شهرهای بالای ۲۰ هزار نفر جمعیت اجرا 

خواهد شد که البته نیاز به پوشش گسترده سازمان های بیمه گر دارد.
معاون بهداشتی وزیر بهداشت اظهار کرد: برنامه پزشک خانواده در شهرهای بالای ۲۰ 
هزار نفر در سطح یک و بخش بهداشت اجرایی شده و باید به سطوح ۲ و ۳ و بخش 
درمان متصل شود و معاونین درمان دانشگاه ها با هماهنگی معاونت های توسعه و دفاتر 

آی تی این وظیفه مهم را پیگیری و به انجام برسانند.
معاون بهداشتی وزیر بهداشت عنوان کرد: طرح پزشک خانواده طرحی سلامت محور 
و مبتنی بر پیشــگیری از ابتلا به بیماری ها است، آموزش و پیشگیری اولویت اصلی 
اجرای این طرح محسوب می شود تا به این شکل هزینه های بخش درمان در کشور 

کاهش یابد.
فرشیدی بیان کرد: در این طرح همه کنترل های لازم درمانی افراد از طریق پزشکان انجام 
می شود و در صورت نیاز به دریافت خدمات از سطوح بالاتر اقدام لازم برای ارجاع به 

پزشک متخصص که در این طرح قرار دارند، انجام خواهد شد.
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان نیز با اشاره به اهمیت طرح پزشک خانواده 
در ارتقای ســطح ســلامت جامعه گفت: در این طرح نظام ارجاع به صورت کاملا 
الکترونیک و بر اساس پنل سلامت انجام خواهد شد و ارجاع و نوبت دهی از طریق 

سامانه سیب انجام می شود.
غلامعلی جاودان اضافه کرد: در این طرح باید به شکلی پیش رفت که مناطق محروم 
و کم برخوردار در اولویت دریافت خدمات قرار گیرند و کســانی که بیمار هستند و 

از لحاظ مالی و دسترسی به خدمات مشکل دارند، شناسایی و به آنان رسیدگی کنیم.

معاون وزیر بهداشت خبرداد:

  ۱۰ مجموعه شیرین سازی آب دریا 
در هرمزگان دست ساخت است   

اقتصاد کیش-   مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: برای جبران و رفع 
کمبود آب در استان در حال حاضر ۱۰ سایت نمک زدایی جدید با ظرفیت ۳۴ هزار 

مترمکعب در شبانه روز در دست ساخت است.
عبدالحمید حمزه پور  افزود: این سایت های آب شیرین کن تا ۲ سال آینده وارد مدار 

بهره برداری قرار می گیرد. 
وی بیان کرد: در زمان حاضر ۴۲ ســایت آب شــیرین کن نیز در هرمزگان فعال است 
که روزانه بیش از ۲۲۹ هزار و ۶۲۵ مترمکعب نیاز آبی بخشی از مناطق استان را تامین 

می کند.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان اظهار کرد: همچنین ۴۷ درصد آب تولیدی 
هرمزگان از منابع آب شیرین کن تامین می شود که با ساخت و اضافه شدن ظرفیت های 

جدید این میزان به ۶۱ درصد افزایش می یابد.
وی یادآور شد: نهضت افزایش شیرین سازی آب دریا از سال ۹۹ با بهره  برداری از طرح 
آب شیرین کن یک میلیون مترمکعبی بندرعباس جدی تر شد که با اجرایی شدن آن 
علاوه بر استان هرمزگان، زمینه انتقال آب به استان های مرزی و شمالی کشور نیز فراهم 

شد تا از وضعیت بی آبی نجات یابند.
حمزه پور با اشاره به اینکه آب شیرین کن ها کمک زیادی به پایداری آب مناطق مختلف 
استان کرده است، ابراز کرد: با توجه به خشکسالی و کاهش بارندگی در هرمزگان و 
همچنین مدیریت مصرف و تقاضا در حوزه آب آشامیدنی و بخش کشاورزی؛ شیرین 

سازی آب دریا یکی از راهکارهای اساسی غلبه بر بحران بی آبی در استان است.
وی با اشــاره به اینکه ۱۰۰ درصد شــهرها و ۸۹ درصد روستاهای هرمزگان عملیات 
آبرســانی به آن ها انجام شــده است، یادآور شد: هنوز برخی از روستاهای شهرستان 
سیریک نرخ پایین تری از بهره مندی آب آشامیدنی را در استان دارند و خوشبختانه در 
دیگر روستاهای استان که با مشکل کم آب مواجه بوده، طرح های آبرسانی یا درحال 

انجام است یا مطالعات آن ها به اتمام رسیده و درحال پیگیری جهت اجرا است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان:

نیروگاه بندرعباس با توان کامل 
مهیای پیک تابستان ۱۴۰۲ است

اقتصاد کیش-  معاون برق و انرژی وزیر نیرو در بازدید از نیروگاه بندرعباس، استفاده 
از ظرفیت متخصصان داخلی و شرکت های دانش بنیان را از اولویت های وزارت نیرو 

عنوان کرد. 
همایون حائری در حاشیه بازدید از تعمیرات اساسی واحد ۴ بخار، از اتمام نیمه اساسی 
واحد یک بخار و واحد ۲ گازی ابراز خشنودی کرد و از تلاش شبانه روزی و بی وقفه 

کارکنان و متخصصان این واحد نیروگاهی قدردانی کرد.
وی ادامه داد: با توجه به قدمت ۴۰ ساله این نیروگاه، نوسازی و بومی سازی قطعات نیز 
باید با سرعت بیشتری ادامه پیدا کند، که در رابطه با تامین اعتبار و نقدینگی لازم از طریق 

شرکت مادرتخصصی تولید نیروی برق حرارتی و وزارت نیرو ابراز امیدواری کرد. 
این مقام مسئول بیان کرد: با توجه به اینکه  تعمیرات اساسی و نیمه اساسی واحدها، 
توسط متخصصان داخلی و بومی این نیروگاه انجام و خروج های اضطراری به حداقل 
رسیده، این اطمینان حاصل شده، که سال ۱۴۰۲ را بدون خاموشی سپری کرده و شاهد 

تولید پایدار و مستمر برق در سطح کشور باشیم.
حائری خاطرنشان کرد: استفاده از ظرفیت متخصصان داخلی و شرکت های دانش بنیان 
در دستور وزارت نیرو قرار دارد و همه شرکت های مادر ملزم به استفاده از این توانمندی 
در جهت بالا بردن ظرفیت تولید هستند، که نمونه بارز آن واحد ۳۲۰ مگاواتی شماره 
۴ بخار این نیروگاه است، که تعمیرات آن به طورکامل و براساس تکنولوژی و توان 

داخل انجام می شود.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس در این بازدید عنوان کرد: باتوجه به اینکه نیروگاه بندرعباس 
به عنوان مهم ترین نیروگاه جنوب شرق، نقش مهمی در تولید انرژی و پایداری شبکه 
برق کشور دارد و هم چنین اهمیت در مدار بودن واحدها، پرسنل تلاشگر این شرکت، 
همواره و به طور شــبانه روزی با ایجاد کمترین محدودیت عملیات تولید برق را با 
موفقیت به انجام رســانده و تعمیرات نیز طبق برنامه زمان بندی شده به طور مستمر 

ادامه دارد.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس خاطرنشــان کرد: باتوجه به  پیشــرفت ۴۰ درصدی 
تعمیرات در واحد چهار بخار، هم اکنون ســه واحد بخار ۳۲۰ مگاواتی و در بخش 
واحدهای گازی، واحد G۱۲ و واحد G۱۱ نیز در مدار تولید قرار دارد و پیش بینی 
می شود تعمیرات اساسی واحد چهار با تخصیص اعتبارات لازم به اتمام رسیده و واحد 

با توان کامل مهیای پیک تابستان ۱۴۰۲ باشد.
در این بازدید، مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای هرمزگان، مدیرعامل شرکت تولید 
نیروی برق بندرعباس، مدیرعامل شرکت مدیریت تولید برق هرمزگان و جمعی از 

مدیران نیروگاه بندرعباس، معاون وزیر نیرو را همراهی کردند.

معاون برق و انرژی وزیر نیرو:


